

## Møte 6 - 26.01.21

**Tilstede:** Eyvor, Anna, Jo Petter, Thea, Liv Johanne, Jonas, Sanna

**Fargekode:**

Rød            Oppgaver

Grønn        Kommentarer underveis i møtet

Blå            Konklusjon

**Innsjekk**

**Ris/ros:**

### Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Jo Petter	Ja
Hvordan legge ting inn på nettsiden? Bestillingssystem?	Liv Johanne	Under arbeid
Sende ut info til medlemmer om drift i januar og avlyst Krabbe	Eyvor/Silje	På fb, ikke mail
Forteller at vi avlyser Krabbe for riddere, mat og lokaler	Silje	Ja
Mottak av internasjonale studenter	Anna/Thomas	Ja
Snakket med Brage om betaling på nett	Magnus	Ja
Ta kontakt med andre linjeforeninger for å høre om noen har fått med seg mikrofon og ledninger som tilhører Bumblebeats.	Eyvor	Ingen som har sett det
Fortsette det gode arbeidet med å holde styr på undergruppene	Jonas	Ja
Rette på vedtekten §4.1.4	Eyvor	Ja, må bare oppdateres på nettsida
Hør med stormester for riddernominasjoner og riddersermoni	Eyvor	Ja
Blæste stillingsutlysning til Orakeltjenesten	Sanna	Ja

Avlyse Alumnikveld (gi info til alumnier)	Sanna (Kine)	Ja
Avklare om/hvordan VIVO Jr gjennomføres, spesielt mtp leie av auditorium	Sanna (Ivana), Eyvor	Delvis, se under bedkom
Finne ut hvordan Arrkom skal få satt vin til vinter OL	Silje	Ja
Finne ut om Arrkom er interessert i å lage digitalt Krabbe og et påskebord	Silje	Ja
Få Brage til å oppdatere styrebildene på nettsiden	Liv Johanne	Ja
Organisere insta-takeover for styret, på V&A sin insta	Liv Johanne	Under arbeid
Forsikring til InVitro	Jonas/Magnus	Ja

### Prioriterte saker:

- Ny møtetid: [Hver tirsdag klokken 18.15](#)
- Finne ut hvordan godkjenne mailutsendinger til samtlige medlemmer
  - [Test med mail fra Sanna](#)
  - [Eyvor og Magnus skal sjekke e-postlisten for medlemmer](#)
- Linjeforeningens drift i februar mtp koronasituasjonen
  - [Prøve å lage lavterskeltilbud som blir arrangert "spontant"](#).
  - [Åpne kontoret, om det blir aktuelt](#)
  - HS skal ha workshop den 02.02

### Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
  - Saker som skal tas opp i linjeledermøte:
    - Spør hvordan andre linjeforeninger planlegger en fadderuke?
    - Hvordan driftes andre linjeforeninger nå?
  - På linjeledermøte skal vi bl.a. diskutere hvordan linjeforeningene kan bidra til En Psykt Vanlig Uke.
- **Kasserer:**
  - Jobber sammen med websjef for å få opp nettbutikk
  - HAV21 kan bruke bedkom sin konto som et mellomledd når de skal betale for plattformen de skal bruke.
    - Det er snakk om at plattformen koster 50.000 kr
      - 35.000 allerede fått i støtte
      - 15.000 skal betales av bedrifter
    - Begrunnelse:
      - Et digitalt arrangement blir mest sannsynlig ikke avlyst
      - Liten sannsynlighet for at V&A taper økonomisk på dette
  - InVitro forsikring
    - Ingen informasjon på drive ol.
    - Sendt en melding til Vegard for å spørre

- **Nestleder:**
  - Ingenting nytt å melde.
  
- **Faddersjef:**
  - Internasjonale studenter
    - Thomas har sendt ut melding og invitert dem på opplegg
      - Usikker hvordan opplegget blir grunnet korona
  - Svar fra studenterhytta kommer i mars
  - Skal sette i gang full arbeid med fadderukene
    - Det blir noe restriksjoner
    - Ønsker å sette opp to planer
      - En hvis det blir lite restriksjoner
      - En hvis det blir mye restriksjoner
    - Skal be lykkepromille om å holde foredrag for faddere
      - Fokus på å fortelle at det ikke er drikkepress uten å skape drikkepress
      - Drikkeplikt betyr at man må drikke (uansett om drikken er alkoholholdig eller ikke) for å holde seg hydrert.
  - Økonomikurs for økonomiansvarlig
    - Eyvor hører med Magnus/Vegard
  
- **Arrkom:**
  - Vinter-OL
    - Slutten av februar, avhengig av værmelding
    - I gang med å planlegge litt aktiviteter
    - Vil ikke sette vin
      - Lite coronavennlig
      - Kjører medbrakt
    - Budsjett til Vinter-OL
      - Bør være ferdig en uke før
    - Plakat til Vinter-OL selv om dato ikke er satt
      - Arrkom må bestille plakat, og kan legge eventuelle ønsker i bestillingsskjemaet.
  - Vårfest/Påskebord
    - Planlegger påskebord med litt mer orden enn det pleier å være på Vårfest
      - Ranheim/utendørs
      - Bordplassering i kohorter
      - Catering + Transport hjem
      - Underholdning (Vokalium, BumbleBeats, taler)
    - Foreslår datoer 5, 6, 12 eller 13 mars, eventuelt etter påske
    - Må se an arrangementet mtp restriksjoner
      - Vil ikke utføre påskebord om det ikke er lov med minst 70-80 personer

- **Bedkom:**
  - VIVO Jr omdøpes til Origo:
    - Følgende retningslinjer ser ut til å gjelde for bruk av arealer på campus
      - *“Studentforeninger kan bestille rom for å gjennomføre møter og annen aktivitet som anses som nødvendig for daglig drift og som ikke kan gjennomføres digitalt uten betydelige ulemper. Større arrangementer (seminarer, kurs, konferanser, o.l) kan kun gjennomføres dersom de godkjennes av fakultet / institutt.”.*
      - **Prøve å få endret datoen slik at Origo ikke kræsjer med vårfest og revy. Foreløpig gjør den ikke det, men kommer veldig tett på revyen**
  - Heldigitale bedpress
    - BioMar, ønsker å ha det i februar
    - Holder på å finne andre bedrifter som skulle ønske å holde digitale bedpresser
  - Når bedrifter spør om å blæste stillingsannonser
    - Spør bedkom om bedriftene ønsker å ha bedpres
    - Prøve å bruke nettsiden til å blæste
- **Nukleomedia:**
  - Fortsetter med påbegynte plakater
- **Kjelleren:**
  - Fortsatt stengt
  - Har hatt styremøte og skal ha møte med hele kjelleren snart, ser etter muligheter å ha arrangement online
  - Jubileum med kjellern
- **Sekretær:**
  - Kåret vinner av V&A adventsquiz.
    - Premien er en V&A kopp.
    - **Sender mld til Magnus om at vi er en kopp mindre**
  - Kåret vinner av pepperkakehuskonkuransen
  - Har satt opp en plan for hva kontorkom skal gjøre ut semesteret.
    - Første arrangement blir i uke 6
  - Julepynt på kontoret.
    - **Jo Petter tar ansvar for å rydde det**
    - **Hører med Silje hvor og hvordan pynten skal ryddes**

### Undergrupper (oppdatering):

- Bumblebeats:
- InVitro:
- Revyen:
- Shanglelauget:
- Trollkom:
- Vokalium:

- V&AIL:
- Spanskymisten:
- SkeiV&A:

### Eventuelt:

- Fysiske HS møter
- Movemberbading
  - Sette opp doodle
- Finne bilde til nettsiden med oss alle.
  - Anna fikser

### Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Teste ut mail utsending med mail fra Sanna for å sjekke om det kan bli sendt en mail til alle medlemmene.	Sanna og Liv Johanne	
Sjekke opp e-postlisten for medlemmene	Eyvor, Liv Johanne og Magnus	
Økonomikurs for komiteenes økonomiansvarlige	Magnus	
Bestille plakater for vinter-OL	Silje	
Vurdere å endre dato for origo	Sanna	
Utrede bruk av nettsiden for å blæste sommerjobber	Sanna og Brage	
Fikse bilde som vi kan bruke på nettsiden	Anna	
Bestille kalender for linjeforeningen	Jo Petter	
Movemberbading doodle	Eyvor	
Fjerne julepynt på kontoret. (Helst til neste møtet, men kan drøyes en uke til fordi det er en uke til neste møte)	Jo Petter og (Silje)	
Sjekke om vi kan booke rom med teams-tilgang eller noe lignende	Eyvor	

### Konstruktiv møtekritikk:

Fungerte fint med breakout-rooms

### Diggerunde